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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Vesztergom Dóra tanácsadóiról…" 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!
 
A meddőségi ellátás központosításának eredményeképpen létrejött Humánreprodukciós Igazgatóság
élére Dr. Vesztergom Dórát nevezték ki.
 
Sajtóértesülések szerint dr. Vesztergom Dóra külföldi tanácsadókat vett maga mellé, melyek közül
az egyik, korábban már próbálkozott ausztráliai tőke bevonásával megszerezni a magyar meddőségi
piac többségét. A másik tanácsadója - szintén sajtóértesülések szerint - Magyarországon egy olyan
intézetben  volt  biológus,  ahol  ismeretlen  tettes  ellen  petesejt  kereskedelem  gyanúja  miatt  a
Készenléti Rendőrség Életvédelmi Főosztálya nyomozást folytat. Mindemellett a sajtóban arról is
lehetett olvasni, hogy az a magyar orvos és biológusa, akik Vesztergom tanácsadói lettek, nemes
egyszerűséggel 500 életképes embriót dobtak a kukába, mert nem voltak hajlandók fagyasztásukról
gondoskodni.
 
Szeretném a figyelmét felhívni, hogy az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 98. § (1)
bekezdésének értelmében úgy rendelkezett, hogy
 
„Az állami szervek kötelesek a  képviselőket  megbízatásuk ellátásában támogatni,  és részükre a
munkájukhoz szükséges felvilágosítást megadni.”
 
A fentiekre tekintettel az alábbiakban kérem válaszát:
 
Igaz-e,  hogy  Dr.  Vesztergom  Dóra  a  Humánreprodukciós  Igazgatóság  igazgatója  külföldi
tanácsadókat vett maga mellé, ha igen, ennek mi az indoka?
 



Igaz-e, hogy igazgató asszony egyik tanácsadója korábban már próbálkozott ausztráliai tőke
bevonásával megszerezni a magyar meddőségi piac többségét?
 
Igaz-e, hogy igazgató asszony másik tanácsadója Magyarországon egy olyan intézetben volt
biológus,  ahol  ismeretlen  tettes  ellen  petesejt  kereskedelem  gyanúja  miatt  a  Készenléti
Rendőrség Életvédelmi Főosztálya nyomozást folytat? 
 
Hol tart jelenleg a nyomozás, történt-e már gyanúsítás vagy vádemelés az ügyben? 
 
Érintett-e a nyomozás adatai alapján Dr. Vesztergom Dóra fentebb említett tanácsadója?
 
Igaz-e a hír, ami a korábban említett 500 életképes embrióval kapcsolatban napvilágot látott?
Az ügyben érintett-e Vesztergom Dóra valamely tanácsadója?
 
Megtisztelő válaszát megköszönöm!
 
Budapest, 2024. február 20.
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